
Jaarverslag MR 2022/2023 

 

• In het schooljaar 2022/2023 bestaat de MR uit zes leden. Hiervan zijn de ouders met drie 
vertegenwoordigd, de school heeA 3 personeelsleden die aansluiten bij de MR. Bij deze MR-
overleggen sluit ook de direcFe van school aan.  

•  Er zijn vijf bijeenkomsten geweest in de vorm van een vergadering en een avond een scholing 
over de MR. 

 

 

Dit jaar is het aan mij de eer om het jaarverslag namens de MR van BS de Haren te maken. Het 
schooljaar 2022/2023 starten we met een fijne club waarvan het voor een aantal mensen nieuw is en 
daardoor is het even zoeken naar de verdeling. De rolverdeling is snel gemaakt en we gaan samen 
aan de slag. Vanaf september 2022 mag ik mijzelf de voorziMer noemen van de MR.  Na de corona 
jaren en de overgang naar het conFnurooster is het fijn dat we in rusFgere Fjden beland zijn. Dit 
maakt dat we ons kunnen verdiepen in de werkwijze van de MR. Hiervoor is een scholing vanuit 
signum waar we ons voor opgeven. Tijdens de scholing worden we bijgepraat over de regels/rechten 
en plichten van een MR. Voor ons gevoel lag de nadruk vooral op de GMR en hier misten wij vooral 
de toepasbaarheid voor de MR. 

 

Naast dat er hier en daar een paar aanpassingen zijn gemaakt in het regelement zijn we ook 
gemoFveerd om het schoolplein een update te geven. Er wordt gesproken over een Fuzefield. Dit is 
een interacFef gedeelte met een vloer en een tv. Er is nog wel wat te doen voordat alles gerealiseerd 
kan worden, maar uiteindelijk is alles geïnstalleerd en wordt er enthousiast gebruik van gemaakt. Het 
schoolplein zal ook meer begroeiing krijgen, het is geduldig wachten tot de eerste groene blaadjes 
zichtbaar worden. Laatst is er ook een mooi schaakbord geplaatst samen met de wijkmanager en zijn 
de eerste potjes gespeeld. Een watertappunt is ook iets wat we graag op het schoolplein zien komen. 
De mogelijkheid om alFjd drinkwater tot je beschikking te hebben bij het buitenspelen spreekt ons 
enorm aan.  De aanvraag voor de subsidie is gedaan. Het is afwachten wat daar nu mee gaat 
gebeuren. Het watertappunt zou voor zowel de school als de wijk te gebruiken moeten zijn. Hierdoor 
is het bepalen van de locaFe nog een puntje van aandacht. Op het schoolplein is het waterpunt niet 
vrij toegankelijk. Er wordt gekeken om het tappunt zo te plaatsen dat iedereen er gebruik van kan 
maken. 

 

De verkeersveiligheid rondom de school heeA ook onze aandacht. We zouden graag 
verkeersbrigadiers/klaar-over willen zien Fjdens de haal en bengFjden. Dit om de veiligheid van onze 
kinderen te waarborgen. Helaas komt er geen reacFe op de oproep naar hulpouders. Er wordt vanuit 
de klassen gesFmuleerd om lopend of met de fiets naar school te komen. 

Hulpouders worden vaak gevraagd, erg fijn dat er genoeg ouders zijn die extra kunnen bijspringen in 
de vorm van wegbrengen of een clubje kinderen begeleiden bij een acFviteit. Er is een formulier 
opgesteld waarin beschreven staat wat er van ouders verwacht wordt Als aanvulling komt er in te 
staan dat er niet gerookt wordt Fjdens uitstapjes of in de auto met de kinderen. 



Het begroFngsplan voor komend schooljaar komt aan bod. We bespreken de daling in 
kinderaantallen en hoe de school hier het beste op kan anFciperen. Door de inzet van NPO-gelden 
wordt er zoveel mogelijk ingezet om personeel te behouden. Hiermee is de formaFe voor komend 
schooljaar in orde.  

SFchFng leergeld stopt voor aankomende schooljaar. De acFviteiten voor schooljaar 2023-2024 gaan 
gewoon door, het belemmert niet de geplande acFviteiten. We zullen wel moeten kijken naar andere 
mogelijkheden/opFes voor langer termijn, nu we de gelden vanuit SFchFng Leergeld niet meer 
ontvangen.  

Het jaarplan van school zit vol plannen voor het komend jaar, er zijn veel idee-ontwikkelingen en het 
jaarplan is een goede basis om mee aan de slag te gaan. Frank praat ons door het hele plan heen en 
hierin krijgen wij een mooi beeld van de doelen voor komend schooljaar.  

Social schools is een fijne app die veel gebruikt wordt. Ouders krijgen een beeld van wat er in de klas 
gebeurt door middel van foto’s. Ook gaat de informaFe op deze manier naar de ouders toe en zo 
bereiken we alle ouders. Er is gesproken om de app uit te breiden. Elke extra funcFe heeA een 
prijskaartje en dit is niet alFjd efficiënt.   

Als het schooljaar op zijn eind is zal ook ik als voorziMer helaas afscheid gaan nemen van de school. 
Nu onze jongste de basisschool gaat verlaten, sluiten wij beide een fase af en is het Fjd voor een 
nieuwe. De MR maakt een nieuwe rolverdeling en er komt een oproep om nieuwe leden te werven. 
Hopelijk zal er snel een aanmelding zijn. Bedankt voor het leuke en leerzame jaar bij de MR. 

 

Groetjes Jill van Engelen-Bontekoe 

 

 

 

 

  


